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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:697 Torvbrytning i Grimsås

I Grimsås i Tranemo kommun har det under en längre tid uttryckts oro från 
näringsidkare och närboende avseende en planerad torvbrytning på orten. Sedan 
ett antal år ges i princip inga nya tillstånd till torvbrytning i vårt land, inte minst 
på grund av att dessa marker är centrala för att nå koldioxidneutralitet. 

Läget är att ett tio år gammalt tillstånd nu aktiveras av det finska bolaget 
Neova, och länstyrelsen har i januari gett klartecken för bland annat 
markanvisning. 

Kommunens dominerande arbetsgivare Nexans med närmare 500 anställda, 
som bland annat producerar optisk fiber, ligger ett stenkast från den aktuella 
mossen och drabbas av att en viss del av deras mark nu riskerar 
att tvångsinlösas av torbrytningsföretaget i enlighet av beslutet om 
markanvisning, men framför allt är oron stor inför att dammpartiklar från 
brytningen kan påverka produktionen negativt. Nexans är en av världens 
ledande tillverkare av kablar för digitalisering och grön omställning. 

Nu agerar flera intressenter för att få tillståndet omprövat. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Romina 
Pourmokhtari följande:

 

Vad avser statsrådet att göra, inom sitt ansvarsområde, för att möta upp den oro 
som finns för miljö och arbetstillfällen i Grimsås?

………………………………………

Petter Löberg (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-05
Besvaras senast
2024-03-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


